

Mr. Edwards, for Mr. Bouchard (Roberval), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-2919 concerning illicit drug use.—Sessional Paper No. 343-9/140A.

Mr. Edwards, for Mr. Bouchard (Roberval), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2940, 343-2963, 343-2964 and 343-3492 concerning Old Age Security Benefits.—Sessional Paper No. 343-9/133D.

Mr. Edwards, for Mr. Bouchard (Roberval), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-3286 concerning abortion.—Sessional Paper No. 343-9/73E.

Mr. Edwards, for Mr. Clark (Yellowhead), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2923 to 343-2925, 343-2939, 343-3519 and 343-3520 concerning Constitutional change.—Sessional Paper No. 343-9/67K.

Mr. Edwards, for Mr. Clark (Yellowhead), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2772 and 343-3553 to 343-3558 concerning aboriginal languages.—Sessional Paper No. 343-9/77B.

Mr. Edwards, for Mr. Corbeil, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-2632 concerning the Winnipeg International Airport.—Sessional Paper No. 343-9/160.

Mr. Edwards, for Mr. Corbeil, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-2761 concerning the automation of lighthouses.—Sessional Paper No. 343-9/132A.

Mr. Edwards, for Mr. Corbeil, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-2783 concerning the Railway Safety Act.—Sessional Paper No. 343-9/110A.

M. Edwards, au nom de M. Bouchard (Roberval), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-2919 au sujet de l'usage de drogues illégales.—Document parlementaire n° 343-9/140A.

M. Edwards, au nom de M. Bouchard (Roberval), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-2940, 343-2963, 343-2964 et 343-3492 au sujet des prestations de sécurité de la vieillesse.—Document parlementaire n° 343-9/133D.

M. Edwards, au nom de M. Bouchard (Roberval), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-3286 au sujet de l'avortement.—Document parlementaire n° 343-9/73E.

M. Edwards, au nom de M. Clark (Yellowhead), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-2923 à 343-2925, 343-2939, 343-3519 et 343-3520 au sujet de la révision de la Constitution.—Document parlementaire n° 343-9/67K.

M. Edwards, au nom de M. Clark (Yellowhead), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-2772 et 343-3553 à 343-3558 au sujet des langues aborigènes.—Document parlementaire n° 343-9/77B.

M. Edwards, au nom de M. Corbeil, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-2632 au sujet de l'aéroport international de Winnipeg.—Document parlementaire n° 343-9/160.

M. Edwards, au nom de M. Corbeil, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-2761 au sujet de l'automatisation de phares.—Document parlementaire n° 343-9/132A.

M. Edwards, au nom de M. Corbeil, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-2783 au sujet de la Loi sur la sécurité ferroviaire.—Document parlementaire n° 343-9/110A.